
Motion - överskrift
Bakgrund
Anledning och motivering osv.

I dagens föreningsarbete i kajsabaren så finns det överflödigt arbete som inte behöver finnas.
Det jag syftar på är självklart vinstdelningen. Vad är egentligen meningen med denna
vinstdelning? Om du frågar mig, så är det bara för att ge kajsa mer arbete! Pengarna stannar
oavsett vinstdelning på samma konto i sektionen (och det gör så att kajsa ser ut att gå med mer
förlust).

Vinstdelningen påverkar även andra kassörer på elektro. De måste bokföra i sina system att de
har en inkomst när man enkelt kan hoppa över detta steg och bara ge kajsabarens styrelse alla
pengar.

Det är helt enkelt en tradition som vi inte behöver längre. Det kan ha funnits mening med detta
förr, men idag finns ingen mening med det.

Yrkande
Med ovanstående som bakgrund yrkar motionären

Att Kajsabaren inte längre ska vinstdela med andra föreningar på elektro.

Undertecknat

Oscar Lindblom


